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Datum  17 februari 2022 

Tijdstip 9.00 – 11.30 uur (DVO en AB-VRT) 

Voorzitter R. Bleker  

Locatie Raadszaal Hengelo 

Secretaris H. Meuleman 

Aanwezig  A. Gerritsen, G.J. Kok, S. Schelberg, W. Haverkamp, J. Joosten, E. Nauta, R. Welten, P. 

Welman , H. Broekhuizen, D. Tigchelaar, A. Hofland, H. Meuleman, C. Siemerink, S. 

Wevers, S. Dinsbach, M. Vinkesteijn, J. Eijbersen, R. Bleker, S. Kuks, K. Baalman, M. de 

Roos, B. Lutje Wagelaar, J a/d Stegge, S. Huis in ’t Veld 

Afwezig            G. Brouwer, C. Kroon, J. Eshuis, J. Pierik  

 

NR Onderwerp Actiepunten 

B  Mevr. Baalman geeft aan dat de werkvorm voor de aanvraag en directe inzet van ME-

bijstand Kmar is vereenvoudigd. Ervaringen leerden dat met spanningen die snel 

opliepen ook snelle procedures wenselijk zijn. Daarom is de toestemming tot inzet 

van ME vereenvoudigd en kan nu ook de Kmar ingezet worden.  

 

Mevr. Baalman geeft aan dat het jaarverslag 2021 van de politie eind februari 2022 

klaar is.  Aangezien een volgend DVO (in april) te laat is om input te geven voor het 

volgende RVO wordt deze eind februari ter schriftelijke consultatie aangeboden aan 

de burgemeesters in Twente. 

 

Dhr. de Roos meldt dat mevr. Knol per 1 februari is gestart als nieuwe Eenheids-chef. 

  

Dhr. de Roos geeft aan dat de politie weer in gesprek is over de politie-CAO 

(collectieve arbeidsovereenkomst). Hier zijn acties aan verbonden, deze bestaan nu 

uit het niet begeleiding van deurwaarders en het niet innen van deze boetes.  

 

 Dhr. Welman benoemt dat het convenant onder de stuurgroep Zorg-Veiligheid en 

straf momenteel geëvalueerd wordt. Daarnaast benoemt hij dat er landelijke 

ontwikkelingen gaande zijn waarbij middelen vrij komen. Dit is een mooi moment om 

te kijken of we wat meer structuur kunnen geven aan deze stuurgroep ook met het 

zicht op de nieuwe OLG. We gaan kijken of we een agenda kunnen krijgen waar we 

mee vooruit kunnen, dit onderzoek wordt uitgevoerd door het VLOT waardoor en 

geen kosten mee zijn gemoeid. Dit landelijke team VLOT wordt bekostigd vanuit de 

VNG.  

Dhr. Welten vraagt of er ook aandacht is voor de ketenveldnorm.  

Dhr. Welman geeft aan hier het hele veld hierin mee te nemen. Het is niet de 

bedoeling dat we in een situatie komen waar de stuurgroep besluiten gaat nemen, dit 

blijft op de huidige wijze vorm gegeven. 

Dhr. Welten geeft aan dat hij verwacht dat deze stuurgroep het hele overzicht heeft 

en  vraagt of de pilot ketenveldnorm een keer echt gaat landen.  
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C Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.   

D1 Dhr. Schelberg benoemt dat de regionale afspraken tav. coffeeshopbeleid 

herbevestigd zijn in de lijn die reeds sinds 2012 is ingezet.  

Dhr. Gerritsen geeft aan dat Almelo de vergunningen heeft aangepast van 

onbepaalde naar bepaalde tijd.  

 

D2 Mevr. Nauta licht het proces rondom de meerjarenstrategie van het RIEC toe. De MJS 

betreft met name de ambitie hoe wij als RIEC-partners met elkaar samenwerken, dus  

niet de strategie van het RIEC-bureau. In het vorige DVO is dit inhoudelijk ook 

besproken en zijn een aantal opmerkingen gemaakt. Deze betroffen het verzoek aan 

het RIEC-bureau om meer proactief te adviseren en ondersteunen. Deze MJS zal in de 

stuurgroep RIEC van 24 maart worden vastgesteld.  

Dhr. Hofland geeft aan dat hij een gesprek heeft gehad met dhr. Bootsma. Omdat het 

plan de sfeer uitademt van we willen weer meer en beter maar de financiële 

consequenties komen onvoldoende naar voren. Dhr. Bootsma heeft aangegeven dat 

dit stuk de ambities aangeeft. De gemeenten moeten voldoende inzetten, ook in de 

eigen ambtelijke organisaties. Het RIEC is niet ontevreden tav. de samenwerking in 

Twente. In andere delen van Oost NL loopt men wat achter. We moeten wel goed 

een vinger aan de pols houden. We zien een verschuiving van strafrecht naar 

bestuursrecht. Ook de belastingdienst heeft een rol. Met de kanttekening dat wij als 

gemeenten niet veel meer dan nu aan de lat staan voor deze ontwikkelingen kan dhr. 

Hofland ook instemmen met het stuk.  

Dhr. Gerritsen wil de stuurgroep RIEC vragen om zich voor de claim voor de 

toekomstige financiering hard te maken. 

Mevr. Nauta neemt deze twee opmerkingen neem mee.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mevr. Nauta 

neemt de twee 

opmerkingen 

vanuit Twente 

mee naar de 

Stuurgroep 

RIEC op 24-3. 

D3 Dhr. Welman vraagt het DVO om het restant budget vanuit het Platform IVZ over te 

hevelen naar dit jaar. De effecten van het corona-virus hebben ervoor gezorgd dat 

vanuit het Platform IVZ een aantal geplande fysieke bijeenkomsten, trainingen en 

activiteiten in 2021 geen doorgang konden vinden.  

Dhr. Welten geeft aan dat dit in strijd is met de lijn die we vooraf met elkaar hebben 

afgesproken in principe gaan resterende middelen terug naar de gemeenten. Hij vindt 

dat de adviesnota  hierin volledig moet zijn 

Dhr. Welman geeft aan dat dat correct is en opgenomen wordt.  

 

 

Voorstel IVZ-

bugdet wordt 

aangepast met 

opmerking dhr. 

Welten.  

E Rondvraag  

 


